
 

 

Hej. 
Jag önskar lämna in ett medborgarförslag om att anlägga två beachvolleybollplaner i sydöstra 
änden av ängen som ringas in av vägarna Drottningholmsvägen, Gustav III:s väg och Gurlitavägen 
(vet inte om den ängen har något namn). 
Beachvolleyboll är en sport på stark frammarsch, både kopplat till internationella framgångar 
inom sporten men också då många (inomhus)volleybollspelare väljer att spela beachvolleyboll 
under sommarhalvåret. Dessutom är volleyboll i sig en idrott som växer starkt (framförallt på 
den 
kvinnliga sidan). 
Därför skulle det vara av stort värde för medborgarna i närområdet om det kunde etableras ett 
par beachplaner för ungdomar och vuxna att kunna spela beachvolleyboll på. 


